

 AICVF (dont fait partie IBPSA France) est membre fondateur de CLIMAMED, le congrès méditerranéen, qui a lieu tous les deux ans dans un des 5 pays organisateurs. Ils rassemblent de 200 à 400 participants originaires d'une douzaine de pays.

Cette année le congrès aura lieu à Istanbul, les 3 et 4 octobre.

Pour les membres de l'AICVF le prix du Congrès est de 190€ (40€ pour les étudiants)

Les abstracts doivent être soumis en ligne avant le 8 mars 2013 directement sur le site de www.climamed.org ou sur le site de www.abstractagent.com

Biennially organized International Mediterranean Congress of Climatization, CLIMAMED, will take place in Istanbul, Turkey this year on October 3-4, 2013 and will be hosted by TTMD.

Deadline for abstract submission was declared as February 15, 2013 in the congress calendar and we have received many abstracts so far. Due to great deadline extension requests, the Organization Committee of the congress has decided to extend the abstract submission deadline to March 8, 2013. However, other dates and deadlines will remain unchanged.

You can reach further information and the updates about the congress through www.climamed.org/